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德国CRK Werkzeugmaschinen GmbH是一家融入了德国先

进技术，专业从事高精密机械传动部件的研发，生产和

销售的高新技术企业。公司产品广泛应用于精密机床，

半导体设备，电子设备，医疗器械， 机器人，检测设备

以及工业自动化等领域。公司以“CRK”为品牌标识，寓

意为Create（创造）、Renovate（革新）、Know-how（技

术）。CRK致力于加大研发力量的投入，在德国建立了术）。CRK致力于加大研发力量的投入，在德国建立了

研发中心，聘请了高技术水平、经验丰富的工程师，持

续专注于技术和产品的创新。CRK为了更好的服务于中

国市场，特设立位于苏州太湖国家旅游度假区的苏州华

正工业科技有限公司为生产基地

苏州华正工业科技有限公司 苏州华正工业科技有限公司
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奖项简介

INTRODUCTION TO AWARDS 
华正是一家以

“

国际化、 信息化、 现代化、 品牌化
＇

为导向的公司，有丰富的经验。 我们努力工

作为我们的优质报务提供了强有力的保证。

CRK dedicates itself to becoming more "international, informative, modern and branded". Our rich ex­
perience and great efforts will make quality service available and assured 
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全国质量认证体系是由全国各省市质量监督部门通过质量满意度综合评价， 为改进质量管理， 增强市

场竞争力和提升经营绩效提供指导， 而颁发的一个奖项。

目前全国已有相当一部份省市开展了质盘信得过单位推荐宣传工作 ， 已经推荐了几百家质盘合格、 稳定的企

业。

The national quality trustworthy unit is an award overall assessed through quality-satisfaction by the quality superv卜 sion 
departments a「ound provinces and cities in orde「 to provide guidance for the enterprises to imp「ove their 
quality management, enhance their market competitiveness and improve their business performance. Cu「rently,
quite a few provinces and cities in China have carried out the recommendation and publicity work of quality trust­worthy 
units, and hundreds of qualified and stable enterprises have been recommended. 

苏州华正工业科技有限公司是一家高新技术企业， 从事花岗石精密量具及机械构件， 大理石异型构件，

雕刻机床身， 大理石龙门式直线电机模组等销售和服务集千一体的规范化企业， 公司地处美丽的苏州吴

中区。

Suzhou Huazheng Industrial Technology CO,.Ltd. is a high-tech and standardized business engaged 

in the integrated sales and service of granite precision measuring tools and mechanical compon 

-ents,marble special-shaped components, engraving machine lathe beds and marble gantry I iner

motor modules. The company is located in the magnificent Wuzhong District,Suzhou

CRK 苏州华正工业科技有限公司

花岗岩的外形

THE SHAPE OF THE GRANITE 

公司配有先进设备及电子检测仪器，实现了计算机数据处理 ， 并拥有一批高素质的敬业管理人才和技术员工。 本公司主要生

产：花岗石平板 、 角尺 、 方尺、 平尺、 方箱、 V型块、 平行规、 工作台、 导规以及精密仪器设备的机械构件如：三坐标、 二

次元三次元、 高光机、 精雕机等设备的花岗石底座、 立柱、 横梁、 床身等。 精密花岗石配套附件也就是我们常说的构件、

并可完成工作台上的钻孔、 开槽｀ 镶嵌金属件等异型加工．在产品生产、 检测过程中严格执行国家新标准平板计量检定规程，

并可为国内外客户提供按不同国家标准生产的花岗石匮具及花岗石机械构件产品以及主机的组装调试．

Yousita is outfitted with advanced equipment and electronic measuring inst「uments which has realized computer data processing, 
and it has a number of high-quality and dedicated managing talents and technicians. Our company mainly produces: granite slabs, 
angle rulers, square gauges, levelling rulers, square boxes, V-blocks, parallels, worktables, guide gauges and mechanical components 
of precision instruments and equipment such as: granite bases, columns, beams and lathe beds of equipment including coordinate 
measuring machines, quadratic-element machines, cubic-element machines, specular machines and fine engraving machines. The 
precision granite accessories, which are commonly referred to as components, can complete drilling, slotting, inlay of metal compo-
nents and othe「 special-shaped processing on the worktable. During the process of production and testing, we strictly implement 
new national standards of slab metrology verification rules and enable domestic and foreign customers to be offered granite measur­
ing tools and granite mechanical components as well as assembly and debugging of the main frame according to different national 
standards. 

本公司完善的企业管理机制，可靠的质晕保证体系和先进的技术设备，使我们的产品在国际、 国内市场享有极高的信誉，优

质的企业管理，优质的产品质昂，优质的员工素质，优质的售后服务
”

是我们公司的质量方针。 诚心欢迎国内外客户前来参

观指导 ， 共同合作 ， 创造辉煌。

The sound enterprise management mechanism, reliable system of quality assurance and advanced technology and equipment enable 
our products to enjoy a high reputation in both domestic and foreign markets. Our quality policy is "Quality enterprise management, 
products, staff and after-sales service". We sincerely welcome domestic and foreign customers to visit and guide us, and cooperate 
with us to make achievements. 
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我们的选材
OUR MATERIAL SELECTION 

苏州华正公司所选材料均为黑色花岗岩材料

＊花岗岩属千天然石材。 选择合适的材料很重要， 根据需求选择合适

尺寸， 没有裂纹；花色均匀的花岗岩。

＊把水浇在花岗岩的面上， 观察水的渗透性， 看清花岗岩的纹理

＊突然的骤冷骤热会导致花岗岩出现裂纹

The materials selected by crk are black granites". 
Granite is a kind of natural stone. It is of great importance to choose the suitable material, and select 
granite with prope「size, even colo「and no cracks in accordance with the needs. 
Pour water on the surface of the granite to observe the permeability of water and the texture of the 
granite, and sudden cooling and heat will lead to cracks in the granite 

＊定位好花岗岩毛料， 用大型龙门锯进行花岗岩的粗切，保证花岗岩合理的外形尺寸。

＊精密切割保证所需花岗岩外形尺寸。

＊用循环水来降低锯片切割时的温度， 边切边浇水。

＊剩余的花岗岩材料与废料回收。

＊锯片前端是合金材料。

*Position the unprocessed granite and conduct rough cut of the granite with a large gantry saw to ensure a 
reasonable shape and dimension of granite.
*Precision cutting ensures the required shape and dimension of granite.
*Circulating water to 「educe the saw blades'temperatu「e while cutting."
*Recycle remaining granite materials and wastes."
*The front end of the saw blade is made of alloys.

CRK 苏州华正工业科技有限公司

花岗岩的外形
THE SHAPE OF GRANITE 
＊精密分切好的花岗岩在创床上进行粗创后转入精创， 去掉相对多余的厚度尺寸。

＊花岗岩板外形尺寸控制在1-2mm。

＊用循环水来降低创头工作时的温度， 边创边浇水。

＊根据创头的磨损情况定期更换磨头。

＊定期检验维修保养设备。

*The precisely cut granite is transferred to fine planning after rough planning on the planer, 
removing the extra thickness and dimension.
*The dimension of the granite slab is controlled within 1-2 mm.
*Reduce the temperature of the planer head with circulating water while working
*Change the grinding head regularly according to the wear condition of the planer head
*Inspect and maintain the equipment regularly

人工研磨精度面

花岗岩的磨面
THE GRINDING SURFACE OF THE GRANITE 

＊将创好的花岗岩在磨床上进行租磨之后到精磨。

＊花岗岩板精磨尺寸到0.3-0.lmm。

＊用循环水来降低磨头工作时的温度， 边磨边浇水。

＊根据磨头的磨损情况定期更换磨头。

＊定期检验维修保养设备。

*The precisely planed granite is transferred to fine planning after rough planning on
the planer
*The dimension of the granite slab is fine ground to 0.3-0, 1 mm.
*Reduce the temperature of the grinding head with circulating water while working
*Change the grinding head regularly according to the wear condition of the grinding 
head. 
*Inspect and maintain the equipment regularly 

ARTIFICIAL GRINDING PRECISION SURFACE 

＊支撑架上， 调整水平。

＊根据花岗岩的外形尺寸选择合适的模具（花岗岩板）。

＊用金刚砂子和适当的水进行研磨面， 沙子从租沙直换到细沙子。

＊将花岗岩板为0.3-0. 1mm的板， 研磨到客户所需的精度级别。

＊次研磨过程在恒定的温湿度

*Adjust the level on the supporting frame:
*Choose the app「opriate pattern die (granite slab) according to the shape and dimension of granite. 
*Grind the surface with silicon carbide and appropriate amount of water, and change the rough sand
to the fine sand.
*Grind the granite slabs of 0.3-0.1 mm to those of the precision required by customers
*The 「egrinding process is conducted at constant temperature and humidity.
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花岗岩的分切

SLITTING OF THE GRANITE 
＊研陲好的花岗岩板放到数控打孔机床上， 按所需图纸打孔或开槽。

＊清理花岗岩孔或槽里的碎石。

＊用循环水来降低钻头工作时的温度 ， 边钻边浇水。

＊根据钻头的岩损情况定期更换钻头。

＊定期检验维修保养设备。

*Put the grinded granite slab on the CNC punching machine and punch or slot in 

accordance with the required drawings 

*Clean up the crushed stones in granite holes or slots.

*Reduce the drilling bit' s temperature with circulating wate「 while drilling.

*Change the drilling bit regularly according to its wear and tear.

*Inspect and maintain the equipment regularly

花岗岩的镶件

INSERTS OF GRANITE 

＊将清理干净的花岗岩板平稳放置。

＊调制好花岗岩专用胶水， 均匀的涂到金屈件的周围， 放置到

打好孔的花岗岩板里。 金展件低千花岗岩板面。

＊夏天胶水凝固时间10-12小时以上， 冬天胶水凝固时间

20-24小时以上。

＊及时擦干残留多余的胶水。

*Place the clean granite slab steadily.

*Concoct the specialized glue for g『anite, evenly apply it around the

metal components, and place it in the well-punched granite slab. The 

metal components shall be lower than the granite slab. 

叮he time of solidifying the glue is over 10-12 hours in summer and 

over 20-24 hours in winter. 

"Dry the remaining glue in time. 
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花岗岩精修
REFINEMENT OF GRANITE 

＊将处理好的花岗岩板静止放到恒温恒湿环境中5小时以上。

＊用精细的金刚砂进行精细研磨与检测，间隔测量时间为2小时以上，

直到达到所需精度为止。

＊重复以上精磨与检测，观察时间为2-3天。

＊实际研磨精度高千所需精度要求。

＊出具精度检测数据报告。

*Put the processed granite slab in a static way in the constant temperature and

humidity over 5 hours. 

*The fine s仆icon carbide are used for carefully grinding and testing with measuring

intervals of more than 2 hours until the required precision is available. 

*Repeat the above-mentioned process of grinding and testing with the time for

observation of 2-3 days. 

*The actual grinding precision shall be higher than the required precision 

*Issue the data report for the precision test 

＊华正公司可以按照您的设计来生产花岗岩产品（例如半导体仪器，加工机器；非标

自动化设备的主要结构组件）也可以帮您进行组装洞试安装。

＊研磨好的花岗岩产品就是一个个标准的零件，按照图纸总装成一个整体。

＊通过对花岗岩产品的直线度，平行度，垂直度的检测来达到整体的安装精度。

＊花岗岩产品的检测与组装需在一个洹定温度22-/+1(0， 湿度58—/＋2％中进行。

＊华正公司具有高精密的检测仪器和专用的技术团队。

＊华正公司提供精准的售前与售后服务。

＊华正公司所使用的检测仪器或工具都按照中国国家标准进行过CNAS计虽校准，并附

有合格的计岱校准检验证书。
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*crk can produce g「anite products in accordance with your design (e.g. the semi-conductor devices, processing machines, and the 

main structu「al components of non-standard automation equipment) and also can help you assemble, debug and install 

*The grinded granite products are a number of standard parts which are assembled as a whole in accordance with the drawings.

*The overall setting precision could be realized by testing the straightness, parallelism and perpendicularity of the granite products.

叮he testing and assembling of granite products must be carried out at a constant temperature of 22-/+ICO and hum心ty of 58-/+2% 

*CRK has high-precision testing instruments and an exclusive technical team.

*CRK provides targeted pre-sales and after-sales services.

*The CNAS measurement and calibration of the testing instruments or tools adopted by CRK has been conducted in accordance

with the Chinese standards, and the qualified measurement and calibration inspection certificate is attached. 
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货号 尺寸规格(mmj 等级标准 平面度(um) 重量（如 极限强度IN) 配套支架货引选酌

PlOOB-315AA AA 6.0 CTlOlA-2510 
3000Xl500X350 4725 107600 CTlOlB-3015 

Pl00B-315A A 1 0 CTlOlC-3015 

PlOOB-320AA AA 8.0 
3000X2000X400 7200 146700 CT101D(7PCS) 

P1008-320A A 1 5

P100B-325AA AA 1 0
3000x2500x450 10125 187500 CT101D(7PCS) 

P100B-325A A 1 8

P1008-420AA AA 1 2  
CT1010{9PCS) 4000x2000x450 10800 322740 

P100B-420A A 2 0

P1008-425AA AA 1 5
4000x2500x500 15000 422540 CT101D(9PCS) 

P1008-425A A 2 8

＊标准花岗岩平板的倒角为R角， 也可为您提供圆弧型倒角花岗岩平板。

＊可根据您的需求定制花岗岩平板尺寸。

＊花岗石平尺尺寸 2000x1500 及以上尺寸我们强烈建议使用CT101D 系列岩石型平板架。 

＊华正公司可以为您提供上门维修与再次研磨服务。

＊如需更多花岗石平板尺寸信息请与我们联系。

*The chamfer of standard granite slab is R angle, and arc chamfered granite slab can also be provided.

*The dimension of g「anite slab can be customized according to your needs.

*We strongly suggest the use of CT101D series rocky slab brackets if the dimension of the granite's levelling ruler is

2,000Xl,500 and above.

*CRK is capable of providing door-to-door maintenance and regrinding services for you.

*For more information on the dimension of granite slabs, please kindly contact us. 

描述

．选用特级上等的细颗粒天然黑色花岗岩材料。

．结构致密，材质均匀 ， 无扭曲变形．

，超精密的微米级打磨加上平面上的天然孔隙。

功能

．这些便利的小型精密平板非常适用于整个生产现场的检查和校验。

，它们特别适用千设计工作 ， 以及为测岳小型工件提供简单和方便的参考基准。

DESCRIPTION 

. The selection of specially fine-g「ained natural black granite materials 

. Compact structure, even material and no distortion. 

Ultra-precision m仙meter-scale polish and the natural porosity in the plane. 

FUNCTION 

These portable small-sized precision slabs are very suitable for inspection and verification of the whole production site 

They are especially appropriate for design and offer simple and convenient reference benchmarks for measuring small work­

pieces. 

CRK 苏州华正工业科技有限公司

规格参数表

Specification parameter table 

P200-30 I 300X200XSO 2
 

3
 

9
 

P200-45 I 450X300X60 2

 

3 24 

P200-60 I 600X400X60 2.5 3.5 36 

＊可根据您的需求定制适合的平行平板。

＊如需更多花岗石平行平板尺寸信息请与我们联系。

*Fitting parallel slabs can be customized according to your needs.

*For more information on the dimension of granite parallel slabs, please kindly contact us.

技术信息

平面精度

花岗石平板共分为三个精度等级：

00级－实验室级

是指在恒温的测址室和计垃部门中满足精密操作所需要的等级。

0级－检验级

是指在质鼠控制过程中般性工作所需要的等级。

1级 3 现场级

是指在生产车间进行产品检验所需要的等级。

＊可以根据您的实际需要选择合适的花岗岩产品级别。

＊华正公司还可以提供更高精度的花岗岩产品。

Technical Information Plate Precision 

The precision of granite slab is divided into three levels: 

Level OD-Laboratory level 

It refers to the level required for precise operation in constant temperature addressing rooms and loading departments 

Level 0-Inspection level 

It refers to the level required for general work in the quality control process 

Level 1-Field level 

It refers to the level required for product inspection in the workshop. 

*The appropriate level of granite products may be selected according to your actual needs

*CRK can also provide the granite products with higher precision
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